
 
 

 

http://rijswijk.pvda.nl                                                                 “Voor elkaar, met elkaar, samen voor 
Rijswijk”  

 

 

  

  

  

  

  

  

 Gemeenteraadsfractie 
 

 

 

 

          

 

 

 

 

De PvdA-fractie heeft op 10 november tijdens de 2e termijn van de behandeling van de 
begroting 2016 e.v. jaren enkele vragen aan het College gesteld over het afbreken van 
het Skateparkje aan de Churchilllaan. In verband met de tijdelijke huisvesting van de 
Godfried Bomansschool op deze plek moest deze voorziening voor jongeren opgeheven 
worden. 
 
Wethouder Dierdorp gaf aan dat het vinden van een alternatieve locatie op dit moment 
geen prioriteit heeft voor het College. 
 
Op basis van een zojuist gepubliceerd artikel van Omroep Rijswijk, waarbij een jongere 
is geïnterviewd, wil de PvdA-fractie het College de volgende vragen stellen: 
 

1. Uit het artikel blijkt dat een groep jongeren de opheffing als een groot gemis 
ervaren en graag met de gemeente in overleg willen over een alternatieve 
locatie. Bent u bereid dit op korte termijn te doen? Zo nee, waarom niet? 

2. Wilt u de Raad schriftelijk informeren over de uitkomsten,  indien u bereid bent 
om met de jongeren spoedig op zoek te gaan naar een alternatieve locatie? 

 
Namens de PvdA-fractie: 
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